
 
 

Höstmöte den 28/9 2023 

 
 

1. Mötet öppnas 
Mötet Öppnas. Ordförande Jan Fröjd öppnar mötet.  

2. Sammankallande och dagordning  
Dagordning fastställs. Mötet bifaller muntligen.  

3. Justeringsmän och tillika rösträknare utses   
Lennart 677 och 728 Magnus Zetterberg valdes till attestanter och rösträknare. 21 
närvarande röstberättigade.  

4. Hamnchefen har ordet 
Christer, vice hamnchef, föredrar. Vi pratar om bryggorna som rör sig med vinden. Vi 
behöver flytta ”bojsten”. Nya kablar nergrävda äntligen. I övrigt lugnt. Medlem berättar att 
han sett bröd längst ute på B-bryggan. Oklart var den kom ifrån. Fågelproblemet diskuteras 
och styrelsen tittar på hur vi skall hantera det. Möjligen flytta och låta de längst ut vara 
tomma.  

5. Kassörens rapport 

Hans L föredrar den finansiella situationen. Transaktionskontot har en balans på 
1 007 358,00kr och placeringskontot har en balans på 91 027,74kr. Vi går med en liten vinst 
varje år och har betalat av lån. Så vi är skuldfria och kan investera. Ränta på sparpengarna 
diskuteras och utsikterna för att få ränta skall kassör och vice kassör undersöka.  

 
Resultatrapport antal medlemmar: 
Årsavgift aktiv 104  
Årsavgift stödjande 52 
Årsavgift familjemedlem 116 
Inträdesavgift 5 
Investeringavgift 117 
Sommarhamnsplats 102 
Vinterhamnsplats 108  
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6. Varvschef, torrsättning och vakthållning 

Första torrsättning i helgen. Bara en slamkrypare i tjänst i helgen. Nu är de lagade men det 
är alltid en liten osäkerhetsfaktor. Vi sålde precis för 3 veckor sen den gamla slamkryparen. 
SOBU fick 100kkr för den. I övrigt går det enl plan. Ordförande nämner kort att arrendet för 
vinterplatsen går ut 2026 och det kommer då behöva omförhandlas. Kommunen sägs dock 
vilja skriva långt avtal med oss.  

Det upplevs en något slappare attityd på vinterplatsen då det lämnas kvar mycket ”skräp”. 
Skärpning önskas från både styrelse och närvarande medlemmar.  

Gräset har klippts men kommer inte klippas mer innan hösten. Den ovanligt varma hösten 
gör dock att det kan vara långt gräs där.  

7. SoBu 

Se ovan 

8. Klubbholmen 

Johan Kronstedt föredrar kring klubbholmen. Bland annat har bastu målats, wifi, nya 
batterier och ny sand har ordnats och även stenkistorna under bryggorna har renoverats. 
Markus och Johan tackas av ordf då Klubbholmen och dess skick uppskattas!     

9. 60-årsjubileum 

Enkät har gått ut kring vad medlemmar tycker att vi skall göra på 60-årsjubileet. Redan har drygt 20 
svara och vi ser ljust på detta. VI hoppas detta skall bli något extra. Nicklas Kronstedt (klubbmästare) 
drar kort kring tankarna.  

10. Websida samt facebook 

Sekreterare Viklund drar kort om hemsida och FB. Informerar bl a om att vi alltid skriver 
samma på FB som vi mailar ut. All info skall gå dubbelt. 

 

11. Miljö 

Ordf Jan berättar kort om att vi skall skicka in en miljöplan. Lite svårt då vi inte har någon 
hantering i sommarhamnen. Varken sopor, kem el dyl. Dialog med kommunen fortgår som 
vanligt.  

 

12. Motioner 

Inga motioner har inkommit. 

12. Övriga frågor 
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J Kronstedt frågar kring slangen/korgen som flyter norr om A-bryggan och mötet diskuterar 
kvalitén i arbetet att lägga ner den. Vi som klubb kan dock inte påverka mycket förutom att 
ha dialog med kommunen.  

13. Mötet avslutas 

Ordf. Fröjd förklarar mötet avslutat och bjuder välkommen till kaffe och smörgåstårta. 

 

Närvarande 

 
 

Jan Fröjd     Christian Viklund 
Ordförande     Sekreterare 

 

Lennart Ivarsson    Magnus Zetterberg 
  
Attesterare    Attesterare 

 

 

 


